
Protokoll årsmöte för 2022, Stora Högens 

Samfällighetsförening 
28/4 KL. 18:30 

PLATS: Lekplatsen på Högenvägen.  
1. Mötets öppnande. 

Linus hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 
 

2. Fastställande av dagordning. 
Beslut: Dagordningen godkändes. 
 

3. Val av ordförande för mötet. 
Beslut: Linus Rubin valdes. 

 
4. Val av sekreterare för mötet. 

Beslut: Björn Stenqvist valdes. 
 

5. Val av 2 justeringsmän och därtill rösträknare. 
Hans Sörensen och Mikael Järdhage valdes. 
 

6. Styrelsens årsberättelse /   Ekonomisk berättelse.  
Linus Rubin läste upp styrelsens årsberättelse. 
Beslut: Årsberättelsen för 2021 godkändes. 
 

7. Revisorernas årsberättelse. 
Mattias Dalshage läste upp revisionsberättelse. 
Beslut: Revisionsberättelse för 2021 godkändes. 
 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Beslut: Ansvarsfrihet för styrelsen 2021 godkändes. 
 

9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar. 
Fråga om belysning i området har inkommit under året. Belysning drivs och ägs av 
kommunen. Frågor angående belysning hänvisas till kommunen. 
 

10. Ersättning till styrelsen och revisorer. 
Beslut: Ingen förändring på ersättningarna. 
 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat för 2022. 
Beslut: Ingen förändring på årsavgift. 
 

12. Val av ordförande på 1år. Avgående: Dieter Hartung.  

Beslut: Jonas Öster valdes. 
 
13. Val av vice ordförande på 2år. Avgående: Linus Rubin.  

Beslut: Mattias Larsson valdes. 
 

14. Val av kassör på 2år. Avgående: Fredrik Larsson.  
Beslut: Fredrik Larsson valdes. 

 
15. Val av 2st styrelsesuppleanter på 1 år. Avgående: Stefan Påsse, Mattias Larsson. 

Beslut: Sabina Svahn och Thomas Crogård valdes. 
 

16. Val av revisor1 på 2 år. Avgående: Mattias Dalshage. 
Beslut: Mattias Dalshage valdes. 

 
17. Val av revisorssuppleant på 1 år. Avgående: Maria Fjälling. 

Beslut: Maria Fjälling valdes. 
 



18. Val av valberedare på 1 år. Avgående: Thomas Crogård. 
Beslut: Posten är vakant. Ingår ej i ordinarie styrelse enligt stadgar. 

 
19. Övriga frågor. 

Asfaltering av infart troligen nödvändig under år 2023. 
Fråga från medlem om det finns möjlighet att ordna gästparkeringar inom området.  

Fråga från medlem om åtgärder för att förhindra skador på asfaltskanter på grund av att 
bilar genar i kurvor.  
Fråga från medlem om fartbegränsningsåtgärder kan förbättras i området. 
Parkslide finns i området, detta behöver bevakas för att förhindra en spridning av växten i 
området. 
Dessa frågor kommer att behandlas under kommande styrelsemöten under året. 

 

20. Meddelande av plats där stämmoprotokoll hålls tillgänglig. 

Kopia på protokollet kommer att finnas tillgänglig på hemsidan www.hogenvagen.nu 

och på anslagstavlan.  
 
21. Avslutning. 

 

 
  


